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Les eleccions autonòmiques ja han passat. L'esforç que s'ha hagut d'esmerçar
per afrontar dues eleccions tan seguides ha estat molt gran. Però hem de dir,
d'entrada, que aquest treball ha valgut la pena. Segurament ERC deu ser l'únic
partit català que es recolza en gran mesura en la feina dels seus militants, i que
contrasta amb el gran desplegament de mitjans i recursos econòmics de què han
fet gala els altres partits i alguns, com el cas de CiU, fins i tot amb recursos públics
amb la campanya institucional.
Malgrat tot, els resultats per a nosaltres han estat bons. En termes absoluts hem
augmentat un 50 % el nombre de vots obtinguts. ( hem passat de 210.000 a l'any
1992 als 305.000 d'ara). Si bé és cert que hem perdut el tercer lloc de la
cambra, cal destacar que el vot d'ERC ha estat molt homogeni territorialment i
que hem augmentat la nostra representació amb dos nous diputats (que podien
haver estat tres si a la demarcació de Barcelona haguéssim obtingut 7.000 vots
més). En sis comarques hem estat segona força això com en més d'una quarta
part dels municipis del Principat.
Un altre aspecte que és digne de consideració és la translació de vot de les
municipals a les autonòmiques. Trobem molts casos, la immensa majoria, on uns
bons resultats municipals han estat un bon adob per obtenir posteriorment uns
bons resultats a les catalanes. L'augment d'ERC ha estat més o menys igual a
Tot el territori, però allà on existeix representació municipal, en general, ha

significat un augment més que proporcional,. La crida que vam fer en el darrer
número per a la implicació dels càrrecs locals en aquesta nova contesa, ha servit
per enfortir precisament aqüest fenomen de conquesto de vots també per la via
municipal.
Cal mostrar la nostra congraíulació perquè el Grup Parlamentari d'ERC seguirà
comptant amb una bona representació municipal: Ara tenim el diputat Salvador
Morera (Secretari Adjunt d'Afers Municipals), el diputat Ernest Benach (Regidor
de Reus) i el diputat Josep Bargalló (Regidor de Torredembarra).
I per últim, es fa imprescindible parlar de l'acord institucional o d'ordre' intern que
ERC va signar després de les eleccions. El nostre partit conscient que CiU havia
perdut la majoria absoluta, va iniciar una tanda de negociacions amb CiU i el PSC
De l'evolució d'aquestes converses hom deduïa que ens podíem tornar a quedar
sense senador i a més no es garantia la nostra presència a la Mesa ni tampoc a
la Corporació de RTVC. És per això que ERC va optar per un acord en què se'ns
garantís la nostra representació ja que CiU semblava més disposada a arribar a
un acord amb PSC i PP que no amb nosaltres. La nostra obligació és ara saber
explicar el sentit i el rerafons d'aquest acodque no ha marginat CiU i que no
representa cap contradicció amb allò que dèiem durant la campanya sobre la
voluntat de barrar el pas al PP, ja que aquest.hagués obtingut el mateix o fins i
tot més, però amb una diferència, i és que ERC s'hauria quedat fora.
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